

致 貴客戶：

暫停上海及深圳 B 股網上買賣服務通知

由於需要進行系統維護，我司將於 2020 年 4 月 20 日（星期一）起暫停上海及深圳 B 股網上買賣，直至另行通知。

如閣下需要買賣上海或深圳 B 股，請聯絡閣下的經紀人或致電我司交易熱線（香港電話：(852) 2841-6388 或全國免費電話 400-120-0364）。

就上述安排對客戶造成不便，我司謹此致歉。

申萬宏源證券（香港）有限公司謹啟

Dear Valued Client,

Notice of Suspension of Shanghai and Shenzhen B Shares Online Trading Services

Due to system maintenance, our online trading services of Shanghai and Shenzhen B shares will be suspended from 20 April 2020 (Monday) until further notice.

If you would like to trade Shanghai or Shenzhen B shares, please contact your Account Executive or call our dealing hotline (Hong Kong Hotline: (852) 2841-6388 or China Toll Free Hotline: 400-120-0364).

We apologize for any inconvenience the above arrangement may cause.

Yours faithfully,

Shenwan Hongyuan Securities (H.K.) Limited